
                                                                                             ПО-39/ 25.04.24г 

 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от ИВЕЛИН СТОЯНОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 25.04.2024 г. 

 

 

Какви са причините, дългогодишния теч на ул. Найден Геров 52 в района 

на автобусното обръщало да бъде отстранен? Пътното платно в този участък е 

дълбоко компрометирано и се заледява през зимата. В този участък се движат и 

автобусите от общинската транспортна мрежа. 

 
 



Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

 

                                                                                                                              ПО-39/ 30.05.24г. 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

 

ОТГОВОР 

 

на питане на Ивелин Стоянов – общински съветник, 

 от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 25.04.2024 г. 

 

  

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН СТОЯНОВ, 

 

Във връзка с поставен от Вас въпрос, Ви отговарям, както следва: 

 

Въпрос: Какви са причините, дългогодишния теч на ул. Найден Геров 52 в района на 

автобусното обръщало да не бъде отстранен? Пътното платно в този участък е дълбоко 

компрометирано и се заледява през зимата. В този участък се движат и автобуси от 

общинската транспортна мрежа. 

 

Отговор: Сигнали за въпросният теч не са постъпвали нито в Община Габрово, нито във 

ВиК дружеството. След направена справка с ВиК ООД Габрово, установихме, че всички 

водопроводи в района са подменени, тоест, изключва се възможността за авария на 

водопроводната мрежа. Въпреки това, при стартиране тази година на ремонтните работи 

на пътния участък от кръстовище в района на „Крушата“, през с. Киевци, до обходния път 

на гр. Габрово, ще бъдат проверени отново подземните комуникации за евентуални скрити 

аварии.  

 

 

 

С уважение, 

                                   / П / 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 

 

 


